



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

22 March 2018

Notice

Renovation of Changing Rooms and Toilets

Dear Members,

For those male members who occupy an upstairs Changing Room locker please note the following:

The renovation of the upstairs Men's Changing Room and Toilets will commence in early April, 2018.

The current lockers will be relocated to the downstairs Snooker Room. Members will be able to access their belongings at that location and they will be required to use the downstairs Male Toilets and Changing Room for a period of approximately five months.

The extended period is because the newly renovated Rooms upstairs will be taken over by the Ladies whilst we renovate their Toilets and Changing Rooms.

On successful completion of the upstairs the downstairs Men's Room will then be renovated and they will share the Men's upstairs.

In each case the lockers of the Rooms being renovated will be put into the Snooker Room on a rotational basis.

We apologise for the inconvenience caused to our Members, but as I am sure you all appreciate, in a small Club like ours, any major renovation works will require some sacrifice.

A handwritten signature in cursive script, followed by a circular official stamp of the Kowloon Bowling Green Club.

J. N. LUNN
Hon. Secretary



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

通告 更衣室和洗手間的翻新工程

親愛的會員：

租用上層男更衣室儲物櫃的會員，請注意以下事項：

上層男士更衣室和洗手間將於 2018 年 4 月初開始進行翻新工程。

相關的儲物櫃將會遷到樓下的桌球室。在未來的五個月內，會員可在桌球室繼續使用原有的儲物櫃及下層男洗手間和更衣室。

在翻新女洗手間和更衣室期間，已完成裝修的上層男洗手間和更衣室會臨時提供給女士們使用。

完成上層工程後，會進行裝修下層男洗手間和更衣室，會員可使用新的上層設施。

在分階段進行裝修期間，相關更衣室內的儲物櫃我們會輪流安放在桌球室內繼續使用。

對會員帶來的不便，我們深表歉意，但我相信你們會明白，在像我們這樣的小規模的會所，任何重大的裝修工程都難免要作出一些犧牲。



義務秘書長
龍約翰謹啓
2018 年 3 月 22 日